
 
S K R A Ć E N I   Z A P I S N I K  

 
sa 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine održane dana 23.09.2010. godine u 18,00 sati u maloj 
dvorani Pučkog otvorenog učilišta u Krapini 
 
 
SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI: 
 
Mladen Gregurović, Viktorija Mikša, Zdravko Presečki, Danko Hršak, Dragutin Benc, Josip Kozina, 
Zoran Gregurović, Milan Golub, Dubravko Barilar, Stjepan Grah, Branko Kučko, Nenad Sikirica, Klasić 
Danije Mirko Koret, Štefanija Družinec, Zdenka Grilec, Vladimir Bajcer, Robert Cerovečki i Branko 
Kunštek 
 
OD OSTALIH SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI: Josip Horvat, gradonačelnik Grada Krapine, Josip 
Pelin, zamjenik gradonačelnika, Boris Bočkaj, zamjenik gradonačelnika, direktor “Krakom-a” 
g.Belošević, ravnatelj OŠ “Ljudevit Gaj” g. Ignac Pavić, ravnatelj OŠ “August Cesarec” g. Milorad 
Videković, Vlasta Bočkaj, v.d.pročelnik-a, Snježana Pelin, v.d. pročelnik-a, Miroslav Ivić, v.d.pročelnik-
a, Jelena Milčić, v.d. pročelnik-a, Branka Stipić, voditelj zapisnika te predstavnici medija. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća g. Zoran Gregurović otvara 9. sjednicu Gradskog vijeća Grada Krapine, 
pozdravlja sve prisutne , konstatira nakon izvršene prozivke, da sjednici prisustvuje dovoljan broj 
članova gradskog vijeća, te se mogu donositi pravovaljane odluke, kao i drugi akti. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća g.Zoran Gregurović čita prijedlog dnevnog reda današnje sjednice koji su 
članovi vijeća primili uz poziv uz napomenu da se predlaže skidanje toč.11. s dnevnog reda sjednice, a 
koja glasi 
  „ Donošenje Odluke o otpisu potraživanja za dane pozajmice Visokoj školi Hrvatsko 
zagorje Krapina,   
 
te se dnevni red dopunjuje s  tako da   toč.11. glasi : 
 
- Donošenje Odluke o izboru članova Odbora za priznanja Grada Krapine 
 
Nakon kraće rasprave predsjednik gradskog vijeća konstatirao je, da je jednoglasno usvojen dnevni 
red uz gore navedene izmjene i dopune. 
 
 
 

T O Č K A  1. 
 
PITANJA I PRIJEDLOZI 
 
1.Članica gradskog vijeća gña.Zdenka Grilec istakla je slijedeće:  
 

• u ime Udruge umirovljenika postavila je pitanje plaćanja mjesečne naknade za opskrbne 
usluge vode od 15 kuna odnosno na što se ta dobit troši 

• isto tako je istakla da su umirovljenici  protiv povećanja cijene odvoza smeća   
 
Gradonačelnik Grada Krapine g.Josip Horvat napomenuo je, da su ista pitanja bila postavljena na 
prošloj sjednici gradskog vijeća te  su na njih dani pismeni odgovori.   
 
2. Član gradskog vijeća g.Mirko Koret upozorio je članove gradskog vijeća, da je mjesečna naknada 
za opskrbne usluge jedna vrsta harača odnosno istakao je, da mjesečna očitovanja vode su 
nepotrebna i samo stvaraju trošak.   
 
Gradonačelnik Grada Krapine ponovno je napomenuo i sugerirao svim članovima vijeća, da se prije 
postavljanja bilo kojeg pitanja informiraju. Istakao je, da 15 kuna nije harač već se on plaća po 



priključku, zakonom je to definirano te  po istom treba postupati , a isto tako je istakao,  da danas Grad 
Krapine nema problema sa opskrbom vode kao prijašnjih godina.   
 
3. Potpredsjednik gradskog vijeća g.Branko Kučko istakao je, da je u ovom mandatu Vlada RH 
donijela Zakon po kojem se uvelike smanjuje prihod lokalne uprave i samouprave, pa postavlja pitanje, 
koliko je to negativno ili pak pozitivno utjecalo na punjenje našeg Proračuna. Isto tako je dalje postavio 
pitanje, ako je bilo pozitivno, zašto se vrlo malo ili gotovo ništa ne rad po mjesnim odborima Grada, 
nema raspisanih natječaja odnosno sve aktivnosti su zamrle.   
Nadalje, ako je reakcija novog Zakona na punjenje Proračuna negativna, što se poduzima da se takvo 
stanje koje vodi uništenju lokalne jedinice promjeni u trend razvoja i napredovanja. 
Isto tako se osvrnuo na posljednje poskupljenje komunalnih djelatnosti, iz razloga što sada kada 
grañani maksimalno moraju štedjeti jer imaju male mirovine, stvaraju se uvjeti da m3 vode bude skuplji 
od kg mesa, a sve zbog dodatnih taksi. Ističe, da se time grañanima uzima što više, dok s druge 
strane u izvještajima o poslovanju poduzeća Krakom -a, prikazuje se veliki postotak otpisanih 
potraživanja odnosno dugova, pa se iz tog razloga želi znati podatak koji su to neplatiše, za koje 
obveze i zašto se ne poduzimaju redovne zakonske mogućnosti radi naplate duga. 
 
Gradonačelnik je u svom odgovoru članu vijeća g.Kučku napomenuo, da se danas na sjednici nije 
krenulo sa raspravom o problemima, već sa politikom. Napomenuo je, da je primio kao član vijeća 
izvršenje proračuna za VI mjeseci te, da je to pročitao, vidjelo bi se da Grad ima više prihoda nego 
prošle godine, pa nije točna informacija koja je izrečena. 
Nadalje je istakao, da svaki mjesni odbor s područja Grada ima definirano svojim programom i planom 
na što će trošiti sredstva odnosno koji će se radovi raditi u tekoćoj godini.g,Branko Kučko je ispravio 
g.gradonačelnika u dijelu, da u njegom izlaganju nema politike, već da članovi vijeća imaju pravo 
postaviti pitanja.  
 
4, Član gradskog vijeća g.Bajcer je napomenuo, da ima informaciju, da je sudski postupak za ŠRC 
Podgora završen te postavlja pitanje što se predviña raditi sa prostorom gdje je bila nekad kuglana, jer 
ako će se dočekati zima u takovom stanju neće biti dobro. 
 
Isto tako je napomenuo, da ne vidi prisutne medije na sjednici, pa ima osjećaj da radimo na zatvorenoj 
sjednici.   
 
Gradonačelnik Grada Krapine je odgovorio g.Bajceru da sudski spor nije završen, jer smo uložili žalbu 
na visinu ulaganja.  
 
Isto tako je napomenuo, da svi mediji prime poziv za sjednicu dok je radni materijal dostupan na  web 
stranici Grada Krapine. 
 
5. Članica gradskog vijeća gña.Štefanija Družinec istakla je slijedeće:  
 

• zašto radovi na ureñenje ulice Kralja Stjepana Držislava nisu započeli, a narudžbenica za isto 
je potpisana 

• moste preko željezničke pruge kod željezničke stanice je derutan, većina dasaka fali, pa 
predlaže, da se napravi trajnije rješenje sanacije mosta    

 
Gradonačelnik je odgovorio da što se tiče prvog pitanja, članica gradskog vijeća će primiti pismeni 
odgovor, dok most kod željezničke stanice se kontinuirano obnavlja, o tome vodi brigu MO Krapina. 
Nadalje je napomenuo, da za veliku rekonstrukciju mosta sredstava nema no stanje mosta će se 
pogledati.      
 
6. Član gradskog vijeća g.Klasić Danijel postavio je pitanje gradonačelniku kao predsjedniku Turističke 
zajednice Grada kakova je promidžba Muzeja neandertalaca, da li je po istom sve napravljeno te 
apelira da se  od strane TZ poradi na promidžbi kako bi na prospektu imali obilježja našeg grada.   
 
Gradonačelnik Grada Krapine je odgovorio, da Muzejem neandertalaca upravljaju Muzeji Hrvatskog 
zagorja te oni na svoj način provode promidžbu. Turistička zajednica nema promidžbu samo za Muzej, 
no na auto cesti su postavljene ogromne table s oznakom Muzeja. Nadalje je istakao, da je osnovni 
problem tzv.autorska prava, jer nitko ne smije slikati ni jedan eksponat bez suglasnosti autora 
odnosno ako on da suglasnost, treba platiti naknadu te se i dalje iz tog razloga koriste stare slike.  



 
 

T O Č K A  2. 
 
Usvajanje skra ćenog zapisnika sa 8. sjednice Gradskog vije ća Grada Krapine 
 
 
Razmatrajući skraćeni zapisnik sa 8.sjednice Gradskog vijeća, potpredsjednik gradskog vijeća 
g.Kučko je napomenuo, da u skraćenom zapisniku nije konstatirano, da je u ime kluba SDP-a 
stavljena primjedba na dnevni red, odnosno da nije konstatirano, da ako će ubuduće na dnevnom 
redu sjednici biti više od 15 točaka, isti će napustiti sjednicu. 
Predsjednik gradskog vijeća je odgovorio da se isto konstatiralo u punom zapisniku.  
 
Nakon kraće rasprave se 15 glasova ZA i 3 glasa SUZDRŽANA donijet je  
 

Z A K L J U Č A K 
 
U s v a j a  se skraćeni zapisnik sa 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog zapisnika. 
 
 

T O Č K A 3. 
 
Donošenje Odluke o utvr ñivanju mreže osnovnih škola na podru čju Grada Krapine 
 
Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 21.09.2010. godine u 16,00 sati raspravljao o 
prijedlogu Odluke te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 
 
Gradonačelnik Grada Krapine je u ime predlagača dao kratko obrazloženje u tekstu koji čini sastavni 
dio ovog zapisnika. 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća 

 
O D L U K A 

 
D o n o s i se Odluka o utvrñivanju mreže osnovnih škola na području Grada Krapine tekstu koji čini 
sastavni dio ovog zapisnika. 
 

T O Č K A  4. 
 
Izvješće o poslovanju društva Krakom d.o.o. za 2009. god. i za razdoblje od 01.01. do 
30.06.2010. god.  
 
Predsjednik vijeća g.Gregurović napomenuo je da su članovi vijeća  materijal za ovu točku primili  uz 
radni materijal za sjednicu te o istoj otvara raspravu.  
 
Član vijeća g.Sikirica je napomenuo, da je analiza poslovanja Krakom-a za 2009. godinu zanatski 
korektno odrañena, ali je istakao, da bi mogao dalje razmatrati isto izvješće, treba podatke kolika je 
točna zaduženost, odnosno kratkoročne i dugoročne obaveze po kreditima, dobavljačima i leasingu te 
ukupna potraživanja od kupaca, a na što mu je odgovoreno, da je dug cca 35.000.000 kuna. Nadalje 
je upoznao članove vijeća sa pokazateljima zaduženosti za vrijeme obnašanje dužnosti dir.g.Vincelja i 
to od dugoročnih kredita koji su iznosili 9.597.944,00 kuna, kratkoročni krediti u iznosu od 3.330.277. 
Isto tako je napomenuo da su  obveze prema dobavljačima iznosile 2.881.414,46 kuna i prema 
leasingu za opremu i vozila 1.667.140,54 kune. Istakao je, da dugoročni krediti ne predstavljaju 
problem u poslovanju, jer imaju unaprijed osigurane izvore za povrat ( npr.namjenski dio cijene vode). 
Istakao je, da što se tiče navedenih obaveza odnosno sadašnjeg stanja obveza – XII mjesec 2009. 
ukupno iznose 34.285.669,00 kuna ( dugoročni i kratkoročni krediti, obveze prema dobavljačima te 
leasing za opremu i vozila iz čega je vidljiva razlika od 16.808.893,00 kuna u odnosu za vrijeme 
direktora g.Vincelja. Nadalje je napomenuo, da se može zaključiti, da kratkoročne obveze ( obveze 
prema dobavljačima, obveze po kratkoročnim kreditima i na osnovi leasinga) nisu „pokrivene“ 



potraživanjima od kupaca odnosno, da je razlika uzrokovana štetnim poslovanjem uprave poduzeća, 
pa postavlja pitanje kako uprava Krakom-a misli nadoknaditi te gubitke? Da li će se povećavati cijena 
vode, plina ? Isto tako je istakao, da investicijskih radova nema, nisu osigurani potencijali za zaradu u 
komunalnim djelatnostima ( npr.proširenje distribucijskog područja opskrbe vodom ili područja za 
odvoz otpada). Istakao je da je svjestan da je 2009. godina bila teška, ali misli da je odgovorna uprava 
trebala poslove ugovoriti dvije godine unaprijed. 
 
Direktor Krakom-a je obavijestio članove vijeća o prihodima i rashodima od 2006. pa nadalje, te je 
napomenuo da je 2006. godina što se tiče prihoda bila najbolja. Isto tako je upoznao članove vijeća da 
se uzeo kredit iz razloga pokrivanja velikog zaduženja koje je nastalo prije njegovog dolaska. Nadalje 
je istakao od IX mjeseca prošle godine do V mjeseca ove godine u cijeloj KZŽ je bilo svega 10 novih 
natječaja te da se tek prije mjesec dana dobio posao za cca 4,5 miliona kuna. Sa 01.04.2010. godine 
napomenuo je, da je u sustav distribucije vode pod.Krakom-a priključena i Općina Radoboj. Takoñer je 
napomenuo da je u 2009. godini Krakom osnovao novo društvo za obavljanje grañevinskih radova 
pod nazivom KRAKOM-GRADNJA. Istakao je da su u 2009. godini ukupni prihodi Krakom-a 
34.124.590 kuna, što je 3,4% manje u odnosu na 2008. godinu, a rashodi u 2009. god. su 34.091,202 
kune što je u odnosu na 2008. godinu povećanje za 1,8%. Nadalje se u svom izlaganju osvrnuo na 
dugotrajnu imovinu, te je iznio podatak da  2009. godine se bilježi rast od 4 %, a odnosi se na 
povećanje vrijednosti postrojenja i opreme te da je uz ulaganje u izgradnju objekta otkupljeno i 
zemljište u industrijskoj zoni, nabavljena oprema za nesmetano obavljanje komunalne djelatnosti: 
kamion, smećar, minibager, rovokopač te traktor. Kratkotrajna imovina napomenuo je bilježi povećanje 
od 22%, a osnovni razlog je povećanje potraživanja od kupaca u odnosu na 2008. od 66%, što je 
rezultat trenutne situacije u zemlji i opće nelikvidnosti. Isto tako je napomenuo, da su zalihe sirovine i 
materijala u odnosu na 2008. smanjene za 16%. U svom izlaganju nadalje se osvrnuo na analizu 
poslovanja po radnim jedinicama, a sve u tekstu koji su članovi vijeća primili uz ovu točku dnevnog 
reda. 
 
Član vijeća g.Koret postavio je pitanje otpuštanja radnika Krakom-a, da li će ih biti i dalje odnosno 
kakova je situacija. Isto tako je istakao da se na distribuciji vode izgubilo 313.000 kuna, pa postavlja 
pitanje koliko se vode naplati od krajnjeg korisnika, a koliko se izgubi. 
  
Direktor Krakom-a je obavijestio članove vijeća da zapošljavanja do kraja godine neće biti, a što se 
tiče gubitaka na vodi, napomenuo je da je u zadnjih 5 godina obnovljen veliki dio mreže, ali najveći 
gubici su i dalje u centru grada ( od Kotke do Wohlovog mosta) 
 
Član vijeća g.Branko Kučko postavio je pitanje potrošnje vode za 2009. godinu odnosno istakao je da 
takovog podatka u izvješću nema, pa moli pismeni odgovor. 
 
Kako nije bilo daljnjih pitanja i prijedloga predsjednik vijeća je konstatirao da je donijet 
 

Z A K L J U Č A K 
 
P r i m a  se na znanje Izvješće o poslovanju društva  Krakom d.o.o. za 2009. godinu te izvješće za 
razdoblje od 01.01. do 30.06.2010. godinu 
 
 

T O Č K A  5. 
 
Polugodišnji izvještaj o izvršenju Prora čuna Grada Krapine za 2010. godinu 
 
Predsjednik Odbora za financije i proračun g.Zoran Gregurović upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 22.09.2010. godine u 15,00 sati raspravljao o 
navedenoj točci te je istu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 
Kratko obrazloženje o navedenoj točci dao je gradonačelnik, a sve prema tekstu koji čini sastavni dio 
ovog zapisnika. 
 
Član gradskog vijeća g.Branko Kučko je istakao da su prihodi za prvih VI mjeseci iznosili 36,8%, a 
rashodi 41%, pa postavlja pitanje da li će se u drugom dijelu godine ta razlika nadoknaditi. 
 



Gradonačelnik je odgovorio, da je razlika zbog prohoda od komunalnog doprinosa, jer se trebaju 
graditi 2 objekta u Gradu za što postoje zahtjevi poduzetnika i radi toga se planirao prihod. 
 
Nakon kraće rasprave sa 10 glasova ZA, 8 PROTIV i 1 glasom SUZDRŽANIM je donijeta slijedeća 
 

 
O D L U K A 

 
P r i h v a ć a  se  Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Krapine za 2010. god. u tekstu 
koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 

 
T O Č K A  6. 

 
Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Krapine za 2009. godinu 
 
Predsjednik Odbora za financije i proračun g.Zoran Gregurović upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 22.09.2010. godine u 15,00 sati raspravljao o 
izvješću te je isto uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na daljni rad. 
 
Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 21.09.2010. godine u 16,00 sati raspravljao o 
Izvješću te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na daljni rad. 
 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijet slijedeći 
 

Z A K L J U Č A K 
 
P r i m a se na znanje Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Krapine za 2009. godini u tekstu 
koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 
 

T O Č K A  7. 
 
Donošenje Odluke o zaduživanju Grada Krapine 
 
Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 21.09.2010. godine u 16,00 sati raspravljao o 
prijedlogu Odluke te istu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 
 
Predsjednik Odbora za financije i proračun g.Zoran Gregurović upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 22.09.2010. godine u 15,00 sati raspravljao o 
prijedlogu Odluke te je istu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 
 
 
Nakon kraće rasprave sa 10 glasova ZA, 8 PROTIV i 1 SUZDRŽAN donijeta je slijedeća 
 

O D L U K A 
 
D o n o s i se Odluka o zaduživanju Grada Krapine u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 
 

T O Č K A 8. 
 
Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o ustroj u i djelokrugu rada gradske uprave 
Grada Krapine 
 
Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 21.09.2010. godine u 16,00 sati raspravljao o 



prijedlogu Odluke te istu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 
 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća 
 

O D L U K A 
 
D o n o s i se Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o ustroju i djelokrugu rada gradske uprave Grada 
Krapine u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 
 
 

T O Č K A  9. 
 
Donošenje Odluke o koeficijentima za obra čun pla će službenika i namještenika u upravnim 
tijelima Grada Krapine 
 
Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 21.09.2010. godine u 16,00 sati raspravljao o 
prijedlogu Odluke te istu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća 
 

O D L U K A 
 
D o n o s i se Odluka o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima 
Grada Krapine u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 
 

T O Č K A 10. 
 
Donošenje Odluke o poništenju postupka davanja konc esije za obavljanje dimnja čarskih 
poslova 
 
Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 21.09.2010. godine u 16,00 sati raspravljao o 
prijedlogu Odluke te istu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 
 
Član gradskog vijeća g.Branko Kučko je istakao da se podržavanja donošenje navedene Odluke, ali se 
traži ponovno pokretanje postupka radi raspisivanja natječaja za davanje koncesije za obavljanje 
dimnjačarskih poslova. 
 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća 
 

O D L U K A 
 
D o n o s i se Odluka o poništenju postupka davanja koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova 
Grada Krapine u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 

T O Č K A  11. 
 
 

Donošenje Odluke o izboru članova Odbora za priznanja Grada Krapine 
 
 

Predsjednik Odbora za izbor i imenovanje  upoznao je članove vijeća, da je navedeni Odbor na svojoj 
sjednici održanoj dana 23.09.2010. godine u 17,30 sati raspravljao o prijedlogu Odluke te istu uputio 
Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 

 
 
Kako nije bilo daljnjih pitanja i prijedloga jednoglasno je donijeta slijedeća 



 
O D L  U K A  

o izboru članova Odbora za priznanja grada Krapine 
 

1. U Odbor za priznanja Grada Krapine biraju se:  
- Zoran Gregurović, predsjednik 
- Branko Kunštek, član 
- Zdravko Presečki, član 
- Branko Kučko, član 
- Vladimir Bajcer, član 

 
2. Članovi Odbora za priznanja iz toč.1. biraju se za mandatno razdoblje Gradskog vijeća Grada 

Krapine.  
3. Stupanjem na snagu ove Odluke stavlja se van snage Odluka o izboru Odbora za priznanja 

Grada Krapine ( Službeni glasnik Grada Krapine br.6/05.) 
4. Ova Odluka stupa na snagu danom objave u Službenom glasniku Grada Krapine. 

 
 

T O Č K A  12. 
 
Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o organi zaciji i na činu naplate parkiranja na 
podru čju Grada Krapine 
 
Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 21.09.2010. godine u 16,00 sati raspravljao o 
prijedlogu Odluke te istu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća 
 

O D L U K A 
 
D o n o s i se Odluka izmjeni i dopuni Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja na području 
Grada Krapine u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 

T O Č K A 13. 
 
Donošenje Pravilnika o izmjenama i dopunama Praviln ika o dodjeli stipendija u čenicima 
srednjih škola i studentima s podru čja Grada 
 
 
Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 21.09.2010. godine u 16,00 sati raspravljao o 
prijedlogu Pravilnika te isti uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća 
 

O D L U K A 
 
D o n o s i se  Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o dodjeli stipendija učenicima srednjih 
škola i studentima s području Grada Krapine u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 
 

T O Č K A 14. 
 
Donošenje Procjene ugroženosti stanovništva, materi jalnih i kulturnih dobara i okoliša od 
katastrofa i velikih nesre ća 
 
Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 21.09.2010. godine u 16,00 sati raspravljao o 
prijedlogu Procjene te istu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća 



 
O D L U K A 

 
D o n o s i se Procjena ugroženosti stanovništva, materijalnih i kulturnih dobara i okoliša od katastrofa 
i velikih nesreća u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 

T O Č K A 15. 
 
Donošenje Plana zaštite i spašavanja Grada Krapine 
 
Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 21.09.2010. godine u 16,00 sati raspravljao o 
prijedlogu Plana te istu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 
 
 Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća 
 

O D L U K A 
 
D o n o s i se Plan zaštite i spašavanja Grada Krapine u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 

T O Č K A 16. 
 

Izvještaj o radu gradona čelnika Grada Krapine za razdoblje od 01.01. do 30.0 6.2010. 
 
 
Gradonačelnik Grada Krapine napomenuo je, da su svi članovi vijeća uz radni materijal primili popis 
Odluka koje je donio za razdoblje od 01.01. do 30.06.2010.. Isto tako je napomenuo, da rad 
gradonačelnika nije samo u Uredu već  aktivnosti treba proširiti  i van ureda. Nadalje je obavijestio 
članove vijeća, poduzete su radnje da ureñenje državne ceste D 206 ne ostane samo na I fazi već da 
se uredi cesta koja je prije napravljena , a isto tako da je projekat za II fazu  gotov, planira se i 
rekonstrukcija II faze državne ceste D 35 na dionici od Donje Šemnice prema Sv.Križu Začretje u 
dužini od 3,5 km. Isto tako je nadalje obavijestio članove vijeća, da je provedena javna nabava za 
izvoñenje radova na sanaciji i modernizaciji ostalih nerazvrstanih cesta i javnih površina na području 
Grada. Isto tako je napomenuo, da je sa Hrvatskim cestama dogovoreno rješenje pitanja kružnog toka 
u Velikoj Vesi – kod Ruke, ali problem stvaraju neriješeni imovinski odnosi. Takoñer je obavijestio 
članove vijeća, da je početkom godine  Županijskoj upravi za ceste Grad uputio dopis s ciljem da se 
neke ceste odnosno radovi na tim dionicama uvrste u njihov plan , ali nažalost ŽUC nije nijednu od 
navedenih dionica uvrstio u svoj plan za 2010. godinu, što smatra da nije korektno, jer i ove ceste 
vape za hitnim ureñenjem ( npr.drugi sloj asfalta na ŽC 2121 kroz naselje K.Vidovec, projektiranje 
spoja D1-ŽC 2098 u naselju Polje Krapinsko,  rješavanje raskrižja na cesti ŽC u naselju Doliće, 
izgradnja ceste kroz KTI, ureñenje ŽC 2240, Lepajci – Donja Šemnica ). Osvrnuo se i na ureñenje 
nekoliko objekata na državnim cestama ( tuneli Krapina i Žutnica). 
Nadalje je istakao, da su izdvojena značajna sredstva u ulaganje na području obrazovanja, i to 
ulaganje u izgradnju nove PŠ Podgora, rekonstrukciju PŠ Škaričevo, izrada idejnog rješenja za novu 
zgradu matične škole „Ljudevit Gaj“ sa športskom dvoranom i bazenom, a što se tiče PŠ Lepajci, 
izrañena je projektna dokumentacija, ishoñene su potrebne dozvole te se očekuje raspisivanje 
natječaja za izvoñenje radova od strane Ministarstva znanosti. Isto tako je napomenuo, da se za 
slijedeću godinu planira i ureñenje PŠ Donja Šemnica ( zamjena krovišta, stolarije i dr.).   
 
Član gradskog vijeća g.Bajcer je napomenuo, da predlaže, da se ubuduće kod pisanja popisa odluka 
koje je gradonačelnik donio, a odnose se na davanja raznih pomoć, navede i iznos.   
 
Kako dalje nije bilo nikakovih pitanja ni prijedloga, predsjednik gradskog vijeća je konstatirao da je 
donijet 
 

Z A K L J U Č A K 
 
P r i m a   se na znanje Izvješće o radu gradonačelnika Grada Krapine za razdoblje od 01.01. do 
30.06.2010. 


